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Närvarolista

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Parti Ledamöter Närvarande Förbund

L Mathias Lindow, ordförande Xx

M__| Michaela Fletcher

S__| Sofia Almgren-Johansson

Representanter föreningar Förbund

Gunnel Rönn x DHR

Kjell Andersson Reumatikerforeningen

Marie Ende x Reumatikerforeningen

Berndt Johansson Xx SRF

Olle Burebo SRF

Kjell Ivarsson Neuroförbundet

Göran Nilsson x FUB

Jorgen Johansson xX FUB

Ann Sjölander FUB
 

Vakant Strokeföreningen
 

Kent Blomnell
IFS Intresseföreningen schizofreni

och andra psykiska diagnoser
 

Eivor Malm Hörselskadades riksförbund
 

Övriga föredragare
 

 

 

Tjänstemän
 

Bengt Andersson,

Tillgänglighetssamordnare
 

Stefan Nyberg
 

Johan Andersson
 

Maria Alvo Barbra
 

Aurimar Rosgovas Gonzalez I
R
I
|
<

 

  
 

Delges
 

Staffan Erlandsson
 

Charlotta Sangregorio
 

Johan Nordström
 

Maria Ulvsgärd
 

Helen Pihl
     

AA Ma
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR |

Motets oppnandeochvalav justerare

Tillganglighetsradets beslut

‘Tillganglighetsradet utser Marie Endetill justerare

Sammanfattning

Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar samtliga närvarande välkomnatill mötet.
Ordförande föreslår Marie Ende att justera dagens minnesanteckningar jämte ordföranden.

ar Mo
 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $2

Fastställande av dagordning

Tillgänglighetsrådets beslut

Fastställa utsänd dagordning utan ändring.

Sammanfattning

Utsänd dagordning faställs utan ändring.

mr Me
 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $3

Godkännande av föregående minnesanteckningar

Tillgänglighetsrådets beslut

Minnesanteckningar från 2024-09-03 godkänns och läggstill handlingarna.

Sammanfattning

Minnesanteckningar från 2024-09-03 godkänns och läggs till handlingarna.

an Me
 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $4

Aktuellt från Tillgänglighetsrådet

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten $ 4.

Sammanfattning

Stefan Nyberg och Johan Andersson ifrån Österåkers kommundigitaliseringsavdelning
presenterar sig och tackar för de frågor som tillsänts dem innan rådet.
Manhartagit del av FUB skrivelse gällande digitalt utanförskap.
Digitaliseringsavdelningen har redan nu gjort en testmiljö för legitimering via Bank-Id som
provades medgott resultat.

Stefan informerar om hur servicen från avdelningen är uppbyggd idag och hur servicen är
tänkt att fungera framgent.Kommunens ServiceCenter spelar en storroll i detta da det dar
finns datorer där man kan hjälpa medborgare med svårigheter. Man kan boka tid hos
ServiceCenter men Drop-in fungerar också bra. Och för de som haralltför svårt med IT
teknik så finns det fortfarande vanliga blanketter som man kan få hjälp med att fylla i.
Det konstaterar att fler förvaltningar arbetar medatt öka tillgängligheten, senast så har
avdelningen för Ekonomiskt bistånd fått hjälp med att göra en animerad film för att få ut
budskapet på ett lättförstått sätt.Kommunikationsavdelningen har även dom enstorroll att få
ut budskap på ett lättförstått sätt, bland annat så utbildas just nu en del av kommunens
tjänstemän i arbetet med att skrivalättläst.

För och nackdelar med AI tekniken diskuterades i gruppen.

Gällande delen om FUBsskrivelse om DigiDel så bör den funktionen finnas på biblioteket.

Maria och Auri ifrån Socialförvaltningen presenterade sig och Auri är kommunens nya äldre
och funktionshinders ombud.
Den nya Socialtjänstlagen som träder i kraft den i juli 2025 kräver större fokus på
tillgänglighet, därav har vi fått detta ombud.

Det som spontant kom upp var bristen på lokaler för de olika föreningarna, man får idag i
vissa fall hyra lokaler och föreningarna harinte alltid ekonomisk kraft för detta. Auri ska träffa
föreståndaren på Solgården för att se om det kan finnas någonhjälp till lösning där. Auri
kommer framöveratt få en stående inbjudantill att medverka i rådet.

Auri ska även ut på de olika träffpunkterna och presenterasig.

 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande



Österåker
Minnesanteckningar för Kommunala Tillgänglighetsrådet 2024-11-05 7 (9)

 

KTR $ 5

Föreningarnas representanter

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten 4 5.

Sammanfattning

Reumatikerförbundet: Man planerar ”Smärt och hjälpmedelsdagen” som ska ske den 29
mars 2025 i Bergasalen i Åkersberga Folkets Hus.

Föreningen planerar även för julbord samt Årsmötei februari 2025. Den bokcirkel som

föreningen har ska åka till Grand Hotel för Afternoon Tea.

Föreningen harett bra samarbete med övriga föreningar i länet och man deltar på varandras
evenemang.

FUB: Även denna förening planerar inför årsmöte i februari 2025.

Föreningen ska den 27 novemberarrangera en föreläsning som heter ”Syskon med
funktionshinder” som vändersig till familjer där det finns barn som har syskon som harIF.

Föreläsningen sker även denna gång i Grindtorpskyrkan i Täby.

Föreningen påpekar att Österåkers kommuninte följer lagen gällande individuell
tillgänglighetsplan. Medlemmar har frågat efter detta hos Socialförvaltningen menfått
varierande svar såsom Att man inte gör dessa, eller så vet handläggarna inte vad det är. De har
påpekatdetta för cirka ett år sedan men inget har ännu hänt. Lagen har funnits i 13 år.

SRF: Föreningen träffas 1a måndagen i varje månad, just nu träffas man på Solgården och
inleder med lunch. Man planerarför jultallrik på Fyren en lördag i december. Föreningen i
Vaxholm har tyvärr ingen verksamhet.

DHR: Föreningen ärliten och ingår i Täby avdelningen. Man fortsätter med sin kartläggning
av tillgängligheten på offentliga färdmedel och denna gång har man provåkti tunnelbanan.

om Må
 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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Detittar även hur tillgängligheten ar i stort och framför allt dar det ar kantstenar som

omöjliggör passage med rullstol.

 

på fo
—

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR § 6

Ovriga fragor

Tillganglighetsradets beslut

Inga beslut tas under punkten § 6.

Sammanfattning

SRF framför synpunkter gällandelinje 968. De upplever att bussen inte är pålitlig och önskar
att information om bussen bör vara merlättillgänglig på kommunens hemsida. Alla föreningar
önskar upptryckta turlistor som man kan dela uttill medlemmar. Önskan även om att bussen
ska under sommarmånaderna trafikera Österskärs havsbad.
Turlistan och linjesträckningen för linje 968 är under omarbetning hos Transdev i samarbete
med Österåkers kommun. Kommunen ska även träffa det Kommunal pensionärsrådet i
decemberför att fånga upp synpunkter där.

Önskemål om att sätta upp räcke i backen mellan Fjärilsparken och Lillbrostigen, i alla fall på
den brantaste delen högst upp mot Lillbrostigen.

Bengt ska ta kontakt med CityCon som äger centrum föratt se om det går att få en bänk

utomhusvid färdtjänstplatsen utanför det Östra parkeringshuset. Bengt ska även sätta upp
gatunamnsskylt ’Stationsgrind”nere på Stationsvägen

 

Nästa tilleanglighetsrad ar den 11 februari 2025 klockan 14 till 16 i lokal Viren i Alceahuset.

 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande


